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Dr. Szili Katalin
az ürszdggyülés Elnöke részére

Tisztelt Elnök Asszony!

"Mikor valáserl végre meg a Győr-Pipa-CeUdc m-OLk vasümmal villamosítása?" címmel a
l-lázszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánunk benyújtani Káka János miniszter árhoz . A
kérdésree írásban várjuk válaszát .

Tisxtelt Miniszter Űr!

Az elmúlt négy évben to"bbször fordultunk írásbeli kérdéssel a ga.--dasági miniszterhez, a
Gyt#r-Pápa-CelldSmolk vasútvonal zillau~ltársával!kapcsolatosan .

Eddig miieden kérdés~ azt a választ kaptuk { ntöl és elödjétöl Csillag István miniszter
ártól, hogy tervezik a villauaositási mmlc k megkezdésem a kormány eltökélt annak
végrehajtásában, de a kt51tségvetés helyzete neon teszi lehetővé a munkálatok elindítását .

Nemrégiben azonban 130-u mel értes'iiltek a pápaiak arról a hírről, amely szerint a bemhPft
biztosan elindul a közeljövőben, és a munkálatok ebben az évben be is fejeződnek .

Tisztelt Miniszter úr!

•

	

Igaz-e, hogy a k0Zolj0 vöb*n elkezdődnek a villamosítással kapcsolatos munkálatok,
vagy csak léghól kapott hi rela 6l van szó?

•

	

Amennyiben a munka megkezdődik ebben az évben, mikorra ~tö arcnak
befejezése?

Budapest, 2006. február á .

(hszág,9YÜlés Hivatala

Ir

Érkez, t : 2006 EEBR 0 6 .

Dr. Kovács Zoltán
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